

ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အဋ္ဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး ပထမနေ့(၃၀. ၁၂. ၂၀၁၃)
ရက်နေ့တွင် ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
ဦးစိုင်းနု တင်သွင်းသည့် အဆိုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များ

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ် (၉)ဖြစ်ပါတယ်။ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနု၏အဆိုကို တင်သွင်း ဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ကျွန်တော်ကတော့ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းနုဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော့်အနေဖြင့် လွန်ခဲ့သော ဩဂုတ်လ ၂၅ ရက်နေ့မှာ တင်သွင်းထားခဲ့တဲ့ အဆိုကို ဒီကနေ့အစည်းအဝေးမှာ အဆိုတင်သွင်းသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ပြည်သူ့ဗဟိုပြုစနစ်ဖြင့် ခေတ်မှီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် သော ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရာတွင် ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၏ အဆောက်အဦများ၊ လမ်းတံတားများ၊ ဆည်မြောင်း တာတမံများ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်း၊ အသစ်ဆောက်လုပ် ပေးခြင်းများကို သိသာထင်ရှားစွာဖြင့် တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုဆောင်ရွက်ပံ့ပိုးလာလျက် ရှိသည်ကို ပြည်သူ များမှ ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာဖြင့် ကြိုဆိုသမှု ပြုလျက်ရှိနေကြပါသည်။

ယင်းသို့လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်စေရာတွင် ခေတ်စနစ်နှင့် လျော်ညီစွာ တင်ဒါများခေါ်ယူ လုပ်ကိုင်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရပါသည်။ တင်ဒါများတင်ပြကြစေရာတွင် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့်ဆိုင်သော ကိစ္စရပ်များ ဌာနကုမ္ပဏီနှင့်သက်ဆိုင်သော စာရွက်စာတမ်းများပါ ပူးတွဲတင်ပြစေပြီး တင်ပြနိုင်သူကိုသာ လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့် ပြုခဲ့ကြောင်း သိရှိရပါသည်။ ယနေ့အချိန်အခါသည် ပွင့်လင်းမြင်သာယှဉ်ပြိုင်နိုင်သော ခေတ်စနစ် ဖြစ်သည့် အားလျော်စွာ ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်သော ဒေသခံလုပ်ငန်းရှင် အသေးစားများလည်း သူ့ဒေသနှင့်သူ ထူထောင်ဖွဲ့စည်း အပ်နှံထားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။

သို့ရာတွင် ၎င်းတို့အနေဖြင့် ကုမ္ပဏီနှင့်ဆိုင်သော အထောက်အထား ရှိကြကောင်းမှ ရှိကြပါမည်။ ယခုအခါ မြို့နယ်များတွင် လုပ်ငန်းများကို ကြီးကြပ်ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီများ အထောက်အကူပြုကော်မတီများလည်း မြို့နယ်တိုင်းတွင် ဖွဲ့စည်းထား ရှိကြပြီးဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်မှ လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်အစိုးရမှ လည်းကောင်း ပံ့ပိုးဆောင်ရွက် ပေးသော ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မှန်ကန်တိကျစွာ အကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိစေရေး သက်ဆိုင်သော အရည်အချင်းပြည့်မီရေး ထိန်းညှိရာတွင် ထိရောက်မှုရှိစေရေးအတွက် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုစေရာတွင် သက်ဆိုင်ရာဒေသ ပြင်ပကုမ္ပဏီများအစား ဒေသတွင်းရှိ ကုမ္ပဏီများ အဖွဲ့ အစည်းများ၊ လုပ်ငန်းရှင်များကို လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုနိုင်ရေး ဖြေလျှော့စဉ်းစားခွင့် ပြုနိုင်သင့်ပါကြောင်း ပြည်နယ် လွှတ်တော်မှတစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရ အားတိုက်တွန်းအဆိုပြု တင်ပြအပ်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုကို ထောက်ခံမည့်ကိုယ်စားလှယ် ရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါ။

ဦးစိုင်းကံ၊ မိုင်းရှူးမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)။အဆိုပါကွန်ဟိန်းမြို့နယ်၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)မှ ဦးစိုင်းနု တင်သွင်းသောအဆိုကို ကျွန်တော် မိုင်းရှူးမြို့နယ်၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းကံမှ ထောက်ခံတင်ပြအပ်ပါတယ်။

အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်က လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ပါက ယင်းအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။ (သို့မဟုတ်)

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန်ဆုံးဖြတ်ပါက ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ရှိလျှင် အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ဦးစိုင်းနု တင်သွင်းသွားသော အဆိုကို လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (၁)ဦးက ထောက်ခံ သွားပါတယ်။ အဆိုမှာ ဒေသခံလုပ်ငန်းရှင်များအား လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုရေးကိစ္စ အဆိုပြုတင်ပြ ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ယခုအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သင့်/မသင့် လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒရယူပါမယ်။

၎င်းအဆိုကိုလက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များမှ သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

[သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးမြန်းပါသည်။ လွှတ်တော်က အတည်ပြုပါသည်။]

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူသည့် ကိုယ်စားလှယ် ရှိပါသလားခင်ဗျား။ အဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် သဘောမတူသည့် ကိုယ်စားလှယ် မရှိသည့်အတွက် ဦးစိုင်းနုရဲ့ အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူကြောင်း ကြေညာပါတယ်။

ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနု တင်သွင်းတဲ့အဆိုကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက်နေ့ အင်္ဂါနေ့မှာ ဆွေးနွေးပါမယ်။ ဆွေးနွေးမည့် ကိုယ်စားလှယ်အနေဖြင့် အစည်းအဝေး ရပ်နားတဲ့အခါမှာ ဒီကနေ့ ညနေပိုင်းမှာ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးထံ အမည်စာရင်း ပေးသွင်းဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အဋ္ဌမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့(၃၁. ၁၂. ၂၀၁၃)

ရက်နေ့တွင် အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)၏ “ ဒေသခံလုပ်ငန်းရှင်များအား လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုရေးကိစ္စ အဆိုပြုတင်ပြခြင်း” နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အမည်စာရင်း ပေးသွင်းလာခြင်း မရှိပါ။

အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်မှ ဆွေးနွေးရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးမှ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပေးဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ဦးအောင်ကျော်ညွန့်၊ စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး။

လေးစားအပ်ပါသော ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အားလုံး မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေလို့ ဦးစွာ နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနု၏ “ ဒေသခံလုပ်ငန်းရှင် များအား လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုရေးကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတော်မှ သော်လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်အစိုးရမှ သော်လည်းကောင်း ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ပေးသော ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မှန်ကန် ထိရောက်သော အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိစေရေး လုပ်ငန်းနှင့်သက်ဆိုင်သော အရည်အချင်းပြည့်မီရေး၊ ထိန်းညှိရာတွင် ထိရောက်မှုရှိစေရေးအတွက် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုစေရာတွင် သက်ဆိုင်ရာ ဒေသပြင်ပမှ ကုမ္ပဏီများအစား ဒေသတွင်းရှိ ကုမ္ပဏီများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ လုပ်ငန်းရှင်များကို လုပ်ကိုင် ခွင့်ပြုစေရေးဖြေလျှော့ စဉ်းစားပေးသင့်ပါကြောင်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှတစ်ဆင့် ပြည်နယ်အစိုးရအား အဆိုပြု တိုက်တွန်းကြောင်း အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စား စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ညွန့်မှ ဖြေကြားရှင်းလင်းတင်ပြသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းနုအဆိုကို ဖြေကြားရှင်းလင်းပေးရမည်ဆိုပါက သက်ဆိုင်ရာဒေသပြင်ပမှ ကုမ္ပဏီများအစား ဒေသတွင်းရှိ ကုမ္ပဏီများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဒေသခံလုပ်ငန်းရှင် များအား လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုနိုင်ရေး ဖြေလျော့စဉ်းစားပေးသင့်ပါကြောင်း အဆိုပြုတင်ပြချက်မှာ ရည်ရွယ်ချက် အလွန်ကောင်းမွန်ပါတယ်။

ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ကုမ္ပဏီအမည် တည်နေရာ၊ အစုတစ်စု၏တန်ဖိုး၊ အစုရှယ်ယာအရည်အတွက်၊ ကနဦး ထည့်ဝင်မည့် မတည်ရင်းနှီးတန်ဖိုးစသည့် တရားဝင်နိုင်ငံတော်သို့ ကြေညာမှတ်ပုံတင်ထားရပြီး ကုမ္ပဏီ ဒါရိုက်တာများ အနေဖြင့်လည်း နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်နှင့် နေရပ်လိပ်စာများဖော်ပြ၍ အနည်းဆုံး သတ်မှတ်သည့် အစုရှယ်ယာပိုင်ဆိုင်ရပြီး ပြည်ထဲရေးမှ လုံခြုံရေးအရ စိစစ်ပြီးဖြစ်ခြင်း၊ ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်သို့ သတ်မှတ်အခွန် ပေးသွင်းပြီးဖြစ်ခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာစာရင်းစစ်နှင့် စစ်ဆေးခံပြီးဖြစ်ခြင်း၊ **Black List** နာမည်ပျက်စာရင်းများ မပါဝင်မှသာ ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ရပ်တည်နိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် အားသာချက်ရှိပြီး သတ်မှတ်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ၊ အရည်အချင်းများနှင့် ပြည့်စုံနိုင်ပါတယ်။

အဆောက်အဦများဆောက်လုပ်ခြင်းအတွက် တင်ဒါ ခေါ်ယူရာတွင်လည်း သတ်မှတ်စည်းမျဉ်းများဖြင့် သတ်မှတ်ခေါ်ယူခြင်းကြောင့် ယှဉ်ပြိုင်ရာတွင် သတ်မှတ်ဒီဇိုင်း၊ သတ်မှတ်အရည်အသွေးများ၊ **Quality** ပြည့်စုံရပြီး ကုန်ကျစရိတ်အနည်းဆုံးဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကုန်ကျစရိတ် အနည်းဆုံးနှင့် သတ်မှတ်အရည်အသွေး၊ သတ်မှတ်အချိန်တွင် ပြီးစီးအောင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှသာ ပြည်ထောင်စု (သို့မဟုတ်) ပြည်နယ်ဘတ်ဂျက် သက်သာစွာနှင့် လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် ပြည့်မီအောင်မြင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ တင်ဒါအောင် ပါကလည်း စာချုပ်ပါသတ်မှတ်ချက်များအတိုင်း အရစ်ကျငွေပေးချေမှုနှင့်အညီ လုပ်ငန်းပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရပြီး စာချုပ်ပါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ အစစ်ဆေးခံနိုင်ရ၍ နိုင်ငံတော်သို့ သတ်မှတ် အခွန်များ ပေးဆောင်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ စာရင်းစစ်ဆေးပြီးမှသာ နောက်ဆုံးအရစ်ငွေကြေးကို တင်ဒါ အောင်မြင်သည့် လုပ်ငန်းရှင်မှ ထုတ်ယူခွင့်ရရှိမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်သော ခေတ်စနစ်ဖြစ်သည့် အားလျော်စွာ ဒေသပြင်ပမှ ကုမ္ပဏီများ အားတရားမျှတစွာ ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်မပြုပါက မီဒီယာခေတ်မှာ အခက်အခဲများစွာ ရှိနိုင်ပါတယ်။ နိုင်ငံတော် အဆင့်တွင်ပင် ပြည်ပမှ ကုမ္ပဏီများအား ယှဉ်ပြိုင်လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုနေပြီဖြစ်ပြီး ဥပဒေအရကန့်သတ်ရန် ခက်ခဲမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း ဝင်ရောက်ရပါက ပိုမိုယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ပြုရမည်ဖြစ်ပြီး ကန့်သတ်မှုများရှိပါက ဖြေလျော့ပေးရတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ရုံးအဆောက်အဦး ဆောက်လုပ်ရန် တင်ဒါအောင်မြင်သူ (၅)ဦးတွင် (၃)ဦးမှာ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းမှ လုပ်ငန်းရှင်များဖြစ်ပြီး (၂)ဦးသာ ပြည်နယ်ပြင်ပမှ လုပ်ငန်းရှင်များဖြစ်၍ ယင်းတို့မှာလည်း ယခင်နှစ်ကတည်းက ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခဲ့သူများ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒေသခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် ဒေသပြင်ပကုမ္ပဏီများနှင့် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် အရင်းအနှီး ပိုမိုကြီးမားစေရန် မိမိတို့ဒေသအတွင်းရှိ အဖွဲ့အစည်းများအချင်းချင်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သင့်ခြင်း၊ မိမိတို့မှာ ဒေသခံဖြစ်၍ ကုန်ကြမ်းနှင့် **Labour** ကို အလွယ်တကူ ရှာဖွေနိုင်ခြင်းနှင့် သက်သာသည့် ဈေးနှုန်းရရှိနိုင်သည့် အခွင့်အလမ်းများရှိခြင်းတို့ကြောင့် ကုန်ကျစရိတ်ကို လျော့ချ၍ ယှဉ်ပြိုင်ရန် တစ်ပန်းသာသဖြင့် လျော့ချ ယှဉ်ပြိုင်သင့်ပါတယ်။ နည်းစနစ်နှင့် အရည်အသွေးပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရေး ကြိုးစားသင့်ပါကြောင်းနှင့် ခေတ်မီနည်းပညာရရှိရန် ပူးတွဲဆောင်ရွက်ခွင့်ရရှိစေရေး နည်းလမ်းများကို ကျင့်သုံးဆောင်ရွက်သင့်ပါကြောင်း ဖြေကြားအပ်ပါတယ်။ ၎င်းအဆိုနှင့်ပတ်သက်၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နှင့်လည်း ဆောင်ရွက်နေရတဲ့ လုပ်ငန်းတွေမှာ ရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင်နေပြီဖြစ်ပါ၍ အဆိုကိုမေးခွန်းအဖြစ် ပြောင်းလဲတင်ပြနိုင်ပါရန် ဆွေးနွေးတင်ပြအပ်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၉၊ ပုဒ်မခွဲ (ဆ)အရ အဆိုတင်သွင်းတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်က နောက်တစ်ကြိမ်ဆွေးနွေးနိုင်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။ လေးစားအပ်ပါသော ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ကျွန်တော်အဆိုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိဝန်ကြီးမှ ရှင်းလင်းပေးချက်အရ လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ရှိပါက တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်း၊ လုပ်ငန်းသဘောသဘာဝနှင့် လျော်ညီစွာ ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်းတို့ကြောင့် မိမိအဆိုအား လိုအပ်သည့်အခါကိုးကား အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် မှတ်တမ်းတင်ထားပေးပါရန် တင်ပြအပ်ပါတယ်ခင်ဗျား။

ဦးအောင်ကျော်ညွန့်၊ စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီး။ အဆိုနှင့်ပတ်သက်၍ မှတ်တမ်းတင်ထားရန် ထောက်ခံပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းနု၊ ကွန်ဟိန်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)၏ “ ဒေသခံလုပ်ငန်းရှင်များအား လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုရေးကိစ္စ အဆိုပြု တင်ပြခြင်း ” နှင့် စပ်လျဉ်းပြီး အဆိုကို မှတ်တမ်းတင်ရန် လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒကို ရယူပါတယ်။

အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မှတ်တမ်းတင်ရန် လွှတ်တော်မှ (သဘောတူပါသလားခင်ဗျား) (၃) ကြိမ် တိုင်တိုင် မေးပါသည်။ လွှတ်တော်မှ သဘောတူပါသည်။

လွှတ်တော်မှ သဘောတူပါသဖြင့် ဤအဆိုကို မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း ကြေညာပါတယ်။